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Onderwerp 

Mededeling Provinciale Staten: Geen bodemassen op Flevokust  

 

 

Doel van deze mededeling: 

Informatie-uitwisseling vanuit de portefeuillehouder aan de leden van Provinciale 

Staten. 

 

Toezegging/motie/amendement: 

Geen toezegging, motie of amendement. 

Aanleiding voor deze mededeling is de berichtgeving op Omroep Flevoland op 

dinsdag 11-02-2014 in de avond.  

 

Inleiding: 

Berichtgeving op Omroep Flevoland van 11-02-2014 in de avond betrof een on-

juiste interpretatie van de stukken die in het kader van de Kennisgeving ter visie 

worden gelegd. De redactie van Omroep Flevoland concludeerde daaruit onte-

recht dat de provincie "onderzoekt of de zorgen gegrond zijn over het gebruik 

van bodemassen voor het ophogen van bedrijventerrein Flevokust". Op 12-02-

2014 is na een interview met de portefeuillehouder het bericht op Omroep Flevo-

land aangepast. 

 

Mededeling: 

In een bericht op Omroep Flevoland van dinsdagavond 11 februari 2014 werd 

aandacht besteed aan de optimalisatie van de plannen van Flevokust die momen-

teel door de provincie wordt voorbereid. Daarbij werd gemeld dat de provincie 

Flevoland zou onderzoeken “of de zorgen gegrond zijn over het gebruik naar 

bodemassen voor het ophogen van bedrijventerrein Flevokust”. De bron van deze 

publicatie is de (onjuiste) interpretatie van de redactie van Omroep Flevoland 

van de stukken die ter visie worden gelegd in het kader van de Kennisgeving 

Flevokust. 

 

De berichtgeving van Omroep Flevoland is echter onjuist. In de voorstellen die nu 

ontwikkeld worden door de provincie Flevoland voor Flevokust komen geen 

bodemassen voor. Het college hecht er bovendien aan om nog eens te benadruk-

ken dat wij in de nieuwe plannen rekening willen houden met de eerder geuite 

zorgen en aandachtspunten vanuit de gemeenteraad van Lelystad en uit de 

omgeving. 

 

Om een en ander recht te zetten heeft gedeputeerde J.N. Appelman vandaag 

een interview aan Omroep Flevoland gegeven. Daarnaast is een persbericht 

verstuurd. De tekst daarvan treft u hieronder aan. 

 

Tekst Persbericht 

Geen gebruik bodemassen in nieuwe plannen voor Flevokust 

In de voorstellen die nu ontwikkeld worden door de provincie Flevoland voor 

Flevokust komen geen bodemassen voor. Reden hiervoor is dat de provincie bij 

de nieuwe plannen rekening wil houden met de eerder geuite zorgen en aan-

dachtspunten vanuit de gemeenteraad van Lelystad en uit de omgeving.  

Provincie Flevoland onderzoekt aan de hand van een aantal varianten de moge-

lijkheden om te plannen voor Flevokust van eind 2013 te optimaliseren. Gedepu-

teerde Jan-Nico Appelman: “Maatschappelijk draagvlak acht ik van veel belang 

voor de realisatie. Daarom wordt in de optimalisatie van de plannen rekening 
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gehouden met de zorgen en aandachtspunten van de omgeving. Zo wordt bijvoorbeeld onderzocht 

of het realiseren van de overslaghaven met containerterminal ook mogelijk is met uitsluitend 

primaire bouwstoffen (zoals schoon zand). Bodemassen zullen zeker niet worden gebruikt.” 

Een van de belangrijkste zorgpunten in de eerdere plannen was het materiaal dat gebruikt wordt 

voor het ophogen van het terrein. Aanvankelijk wilde de gemeente Lelystad daarvoor (geschoonde) 

bodemassen gebruiken. Daartegen bestond veel verzet vanuit de inwoners, maar ook vanuit de 

gemeenteraad. In november 2013 besloot het college van Lelystad al om geen geschoonde bodem-

assen te gebruiken. 

Flevokust is de nieuwe overslaghaven met containerterminal en industrieterrein ten noorden van 

Lelystad. De gemeenteraad van Lelystad wees de plannen voor Flevoland eind 2013 af. Provincie 

Flevoland acht het economisch en maatschappelijk belang van Flevokust voor stad en regio echter 

zo groot, dat een doorstart nodig is. Vanaf begin 2014 werkt de provincie daarom, in overleg met 

het Rijk en de gemeente Lelystad, aan de optimalisatie van de plannen.  

 

Het vervolg 

LET OP: 

Op 17 februari 2014 vindt een openbare informatiebijeenkomst plaats voor belangstellenden rond 

de Kennisgeving. In een eerder stadium was deze bijeenkomst gepland op donderdag 20 februari, 

maar deze is dus verplaatst naar maandag 17 februari 2014. Locatie: Provinciehuis, Rietkerkzaal. 

Tijd: 20.00 – ca. 22.00 uur (inloop vanaf 19.30 uur). 

 

Ter inzage in de leeskamer 

Geen. 

 

Verdere informatie 

Geen. 

 

  


